



Certificat

Certificate

N° 2000/14576.8

AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:
AFNOR Certification удостоверяет, что система менеджмента организации:

“Reksoft” Co. Ltd.
ООО «Рексофт»

for the following activities:
для следующих областей деятельности:

DESIGN, DEVELOPMENT, PRODUCTION, INTEGRATION, SUPPLY, IMPLEMENTATION, SERVICE AND MAINTENANCE OF SOFTWARE AND COMPUTER SYSTEMS, DEVELOPMENT AND PRODUCTION OF SOFTWARE AND HARDWARE INFORMATION SECURITY MEANS, PROTECTED SOFTWARE AND HARDWARE DATA PROCESSING MEANS, TECHNICAL MEANS OF CONTROL OF INFORMATION SECURITY EFFECTIVENESS, AND PROGRAM (SOFTWARE AND HARDWARE) MEANS OF CONTROL OF INFORMATION PROTECTION.

ПРОЕКТИРОВАНИЕ, РАЗРАБОТКА, ПРОИЗВОДСТВО, ИНТЕГРАЦИЯ, ПОСТАВКА, ВНЕДРЕНИЕ, ОБСЛУЖИВАНИЕ И ПОДДЕРЖКА ПРОГРАММНЫХ И КОМПЬЮТЕРНЫХ СИСТЕМ, РАЗРАБОТКА И ПРОИЗВОДСТВО ТЕХНИЧЕСКИХ, ПРОГРАММНЫХ (ПРОГРАММНО-ТЕХНИЧЕСКИХ) СРЕДСТВ ЗАЩИТЫ ИНФОРМАЦИИ, ЗАЩИЩЕННЫХ ТЕХНИЧЕСКИХ, ПРОГРАММНЫХ (ПРОГРАММНО-ТЕХНИЧЕСКИХ) СРЕДСТВ ОБРАБОТКИ ИНФОРМАЦИИ, ТЕХНИЧЕСКИХ СРЕДСТВ КОНТРОЛЯ ЭФФЕКТИВНОСТИ МЕР ЗАЩИТЫ ИНФОРМАЦИИ И ПРОГРАММНЫХ (ПРОГРАММНО-ТЕХНИЧЕСКИХ) СРЕДСТВ КОНТРОЛЯ ЗАЩИЩЕННОСТИ ИНФОРМАЦИИ.

has been assessed and found to meet the requirements of:
проверена и признана соответствующей требованиям стандарта:

ISO 9001 : 2015

and is developed on the following locations:
и действует на следующих площадках:

197022, RUSSIA, SAINT-PETERSBURG city, Medikov av., 3, letter A, room 4H, office 310
197022, РОССИЯ, город Санкт-Петербург, Проспект Медиков, дом 3, литер А, помещение 4Н, офис 310
394036, RUSSIA, VORONEZH, Komissarzhevskaya str., 10, office 1301
394036, РОССИЯ, ВОРОНЕЖ, ул. Комиссаржевской, д.10, офис 1301

This certificate is valid from (year/month/day)
Данный сертификат действителен с (год/ месяц/ день)

2021-08-05

until
до

2024-07-30



Ce document est signé électroniquement. Il constitue un original électronique à valeur probatoire.
This document is electronically signed. It stands for an electronic original with probatory value.

Julien NIZRI
Managing Director of AFNOR Certification
Генеральный директор AFNOR Certification

The electronic certificate only, available at www.afnor.org, attests in real-time that the company is certified. Seul le certificat électronique consultable sur www.afnor.org fait foi en temps réel de la certification de l'organisme. COFRAC accréditation n°4-0001, Management Systems Certification. Scope available on www.cofrac.fr.
Accréditation COFRAC n°4-0001, Certification de Systèmes de management. Portée disponible sur www.cofrac.fr.
AFAC is a registered trademark. AFAC est une marque déposée. CERTI F 0956.9 - EN 01/2020



Scan this QR code to check the validity of the certificate.
Чтобы проверить действительность данного сертификата, отсканируйте этот QR код